
Title (en)
Folded box for the packing of elongated objects.

Title (de)
Faltschachtel zum Verpacken länglicher Gegenstände.

Title (fr)
Boîte pliée pour l'emballage d'objets oblongs.

Publication
EP 0616950 A1 19940928 (DE)

Application
EP 94102950 A 19940228

Priority
DE 4309036 A 19930320

Abstract (en)
A folded box for the packing of impact-sensitive articles, such as ampoules, bottles, vials or the like, has an insert (30) for holding the articles (1,
2). The insert, attached to one side wall (12) of the folded box by footstrips (35, 36), has two wing walls (31, 32) with openings (33) and a web (38)
which connects the wing walls (31, 32) to one another. A compartment (40) to receive an information leaflet (41) is formed between the web (38) and
the adjacent side wall (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Faltschachtel zum Verpacken von stoßempfindlichen Gegenständen wie Ampullen, Fläschchen, Vials oder dergleichen, hat einen Einsatz
(30) zum Halten der Gegenstände (1, 2). Der an einer Seitenwand (12) der Faltschachtel mit Fußstreifen (35, 36) befestigte Einsatz hat zwei
Kulissenwände (31, 32) mit Durchbrüchen (33) und einen Steg (38), der die Kulissenwände (31, 32) miteinander verbindet. Zwischen dem Steg (38)
und der benachbarten Seitenwand (11) ist ein Fach (40) zur Aufnahme eines Beipackzettels (41) gebildet. <IMAGE>
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